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Punkter til drøftelser:     

 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

 

Dagsorden d.d. 

Godkendt 

 

 

2. Godkendelse af 

referat  

 

 

Referat fra mødet den 19. december 2022 

Godkendt 

3. Orienteringspunkter 

Nyt fra studieleder 

Intet nyt til dette punkt. 

 

Referat 
Emne  Møde i Studienævnet for Audiologi 

Dato og tidspunkt  23. januar 2023, kl. 09:00–12:00 

Sted Campus 

Inviterede  Studienævnsmedlemmer: 

Studieleder Christian Brandt (CB) – Klinisk Institut 

Lektor Tobias Neher (TN) – Klinisk Institut 

Vicestudieleder Helle Jung Andersen (HJA) – Klinisk Institut 

Annette Esbensen (ANE) –  Institut for Sprog, Kultur, Historie og 

Kommunikation 

Studerende Omar Nasser Hallak (ONH) 

Studerende Esben Elmegaard Adelhelm (EEA) 

 

Observatører, suppleanter og administration 

Studiesekretær Vibeke Bennedsen (VB) – observatør 

Faglig vejleder Anne Roslyng-Jensen (ARJ) – observatør 

Studiekoordinator Anne-Sofie Holm Arnoldus (ASHA) 

Studiekoordinator Kirstine Munk (KM) – referent  

Stine Christiansen – observatør  

Studerende Matilde Sylvest Nørgaard (MSN) 

Studerende Michelle Morin Talakoubi (MMT) 

Studerende Clara Nhi Tran (CNT) 

 

 

Afbud fra  

 

Faglig vejleder 

Omar Nasser Hallak 

 

Mødeleder 

 

Christian Brandt  

 



 

 Side 2 

Nyt fra 

Studiekoordinator 

Anne Sofie har sin barselsvikar, Kirstine Munk, med. Anne Sofie er på 

barsel frem til midt december 

 

Status på studenterrepræsentanter: 

Der var tre observatører med i dag. Vi skal bruge to medlemmer til 

nævnet nu og en suppleant. Suppleanten er også velkommen til 

møderne, men har ikke nogen stemmeret. De to studenterrepræsentanter 

udpeger de næste medlemmer.  

 

Jf. forretningsordenens § 16: Efter ordinære studienævnsvalg foretages 

på første møde valg af formand og næstformand. Formanden vælges 

blandt de videnskabelige medarbejdere. Næstformanden vælges blandt 

de studerende. Afgår én af disse i valgperioden, foretages nyvalg til 

resten af perioden. Valget af formand og næstformand skal godkendes af 

dekanen. Studienævnet vælger sin formand og næstformand. Valg 

omkring formand og næstformand skubbes til februar, når de nye 

studienævnsmedlemmer er udpeget. Valget foregår ved, at 

studenterrepræsentanter voterer internt, og VIP’er voterer internt.  

 

Årsberetning fra censorformandskabet til orientering - se bilag. Note: De 

skriver, at de ikke har kontakt med studienævnet på Audiologi – KIM sender 

dem en mail. 

 

Nyt fra studerende Helle har sat gang i de sociale arrangementer. 

 

4. Drøftelsespunkt 

Behandling af 

ansøgninger fra 

studerende (§ 18, 

stk. 4, nr. 4) 

Behandling af dispensationsansøgninger 

Sagsfremstilling: 

Information om indkomne ansøgninger til behandling i studienævnet 

fremgår af SAGA. Dispensationssagerne behandles til sidst i mødet. 

 

Beslutning 

Imødekommet (1) 

  

5. Studieordninger, 

kompetencebeskriv

elser og 

fagbeskrivelser (§ 

18, stk. 4, nr. 2) 

Intet nyt til dette punkt 

6. Kvalitetssikring og -

udvikling af 

uddannelse og 

undervisning (§ 18, 

stk. 4, nr. 1) 

 

Undervisningsevalueringer 

Sagsfremstilling 

Evalueringer F22 til behandling i studienævnet fremgår af EVAL. 

Evalueringer kræver ikke handleplan, hvis de har en score på over 4.0. 

 

- Sprogvidenskab + handleplan 

- Videnskabsteori og Statistik + handleplan 

- Videnskabelig Metode og Analyse i Audiologi + handleplan 

- Medicinsk Audiologi II + handleplan 

- Matematik for audiologer + handleplan 

file:///C:/Users/rfchristensen/Downloads/Forretningsorden%20-%20oktober%202013%20(1).pdf
https://saga.sdu.dk/
https://eval.sdu.dk/
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Referat af punkt 

Studienævnet gennemgik evalueringerne og handleplanerne og 

diskuterede de rejste temaer og problemstillinger. 

 

Beslutning 

Alle handleplaner blev godkendt 

 

Handleplan fra Aftagerpanelsmøde 2022  

Sagsfremstilling 

Handleplanen for Aftagerpanelsmødet den 10. november 2022 er klar til 

gennemgang og godkendelse.  

 

Bilag 

Handleplan aftagerpanel audiologi 2022 

 

Referat af punkt 

Studielederen gennemgik handleplanen, og beskrev de fire punkter: 

Der ønskes flere ansøgere til uddannelsen, og derfor søges der midler til 

at promovere uddannelsen på sociale medier mm. Vi deltager også i 

Forskningens Døgn, Åbent Hus på SDU samt holder oplæg på gymnasier 

Reducere frafald – og i den forbindelse er vi gået i gang med at afholde 

sociale aktiviteter. Studienævnet er åbne overfor, om de studerende har 

nogle inputs til det. 

Flere praktikpladser 

Aftagerpanelet ønskede et mere internationalt fokus, og derfor arbejder vi 

på at optage studerende fra de nordiske lande, da det vil kunne give god 

mening for de studerende at kunne udveksle erfaringer på tværs. 

 

 

Beslutning 

Studienævnet godkender. 

 

7. Eksamensplanlæg

ning (§ 18, stk. 4, 

nr. 3) 

 

Intet nyt til dette punkt 

8. Øvrige sager (§ 18, 

stk. 4, nr. 5) 

 

Punkt fra Uddannelsesrådet: Teknologiforståelse  

 

Sagsfremstilling  

Der vil fremadrettet komme endnu mere fokus på, hvordan vi forbereder 

vores studerende til at indgå i et fremtidigt sundhedsvæsen og samfund, 

der bliver mere og mere digitalt. Det er også et fokus inden for SDU’s 

øvrige hovedområder og SDU’s Uddannelsesråd skal snarest drøfte 

digitalisering og teknologiforståelse.  

 

1. Hvad forstår I ved teknologiforståelse i relation til jeres 

uddannelse?  

2. Hvordan er teknologiforståelse en integreret del af uddannelsen 

og dens faglighed?  
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3. Hvordan er der mulighed for at tilvælge 

undervisningsforløb/projekter med teknologiforståelse som del af 

uddannelsen? Og hvordan arbejdes der med teknologiforståelse 

heri?  

4. Hvilke planlagte initiativer om teknologiforståelse er under 

udvikling i relation til uddannelsens fremtidige udvikling?  

 

  

Bilag  

Teknologiforståelse i audiologi – af studielederen  

 

Beslutning 

Christian har udarbejdet et svar, og medlemmerne må gerne kommentere 

på det. Uddannelsen er allerede meget teknologisk fokuseret og de 

studerende har et højt niveau af teknologiforståelse. Studienævnet mener 

derfor ikke, der er behov for yderligere ”teknologi-forståelse”. 

Studiekoordinatoren sender kommentarer til kvalitetsfolkene på SUND. 

 

9. Eventuelt Åbent Hus og Forskningens Døgn 

Der er Åbent hus den 4. marts, hvor Helle vil snakke om 

bacheloruddannelsen. 2 studerende og en fra afdelingen deltager.  

Forskningens døgn: 22. april. Her er der brug for studerende fra 6. 

semester, da der skal laves en del hørescreeninger samt bruges hjælpere 

til fremvisning af det Lyddøde rum, som vi har fået lov til at låne. Der skal 

udtænkes nogle sjove ideer hertil. Tobias laver ”tale i støj”-test. Flere fra 

audiologisk afdeling har allerede tilmeldt sig, og ligeledes har flere 

studerende sagt ja til at deltage.  

 

Sociale arrangementer: tilmelding til Helle 

Helle Jung efterspørger ideer til sociale og faglige arrangementer. 

En studerende fortæller om muligheden for at kunne komme på besøg 

ved anæstesien på OUH, så kan man f.eks. være med, når der bliver lagt 

dræn. Vedkommende vender tilbage med en kontaktperson.  

Man kunne arrangere besøg af nogle fra f.eks. Høreforeningens 

ungeguide. Stine noterer de forskellige forslag. 

Det er tid til at planlægge besøg ved høreapparatfirmaer i september. 

Tobias har ansvaret for at planlægge det. 

 

 

 

 

Christian Brandt  

Studienævnsformand/-studieleder 

 

Kirstine Munk 

Studiekoordinator  

 

 

Med venlig hilsen 

Kirstine Munk 


